
Mgr. Pavel DočeŘal

ředitel ZŠ Sloup

Ve Sloupě 9, záÍí2021

Věc: Zápis z jednání školské rady

Jednání se uskutečnilo dne 25. srpna 202I v 15 hodin v ředitelně zŠ Sloup.

Přítomni: Mgr. Eva Turčanová, Marek Pernica, Vladimír Čípek, Mgr. Pavel Dočekal

Program zaseďátí:

I Přivítání. seznámení s programem jednání

Ředitel školy Mgr. Pavel Dočekal přivítal členy školské rady. Mgr. Eva Turčanová _

zvo|ený zástupce ped. pracovníků, Marek Pernica - zvo|ený zástupce rodičů, Vladimír
Čipek _ jmenovaný zástupc e zÍizovatele. Seznámil přítomné s programem jednání, k
navrženému programu nebylo připomínek.

2/ Stanovení jednacího řádu

Členové školské rady stanovili jednací řád (ěj.2SMSSL 3441202I).

3/ Volba předsedy školské rady

Do funkce předsedkyne ŠR by|anavrŽena Mgr. Eva Turčanová.

Pro:2 Proti: 0 Z&že| se hlasování: 1

Předsedkyní školské rody byla zvolena Mgn Eva Turčanovó.

4/ Schválení rlýroční zprárry o činnosti školy

Ředitel školy Mgr. Pavel Dočekal předloŽil školské radě výroční zprávu o činnosti školy ve

šk. roce 2O20l2O21, členové ŠR se s ní seznámili a nemají k ní připomínek.

Pro: 3 Proti: 0 ZdrŽel se hlasování: 0

Š*ols*t, rgcltt schvaluje výroční zprtivu o činnosti ZŠ g MŠ Sloup ve šk. roce 2020/202t.



5/ Skolní řád ZS a MS Sloup

Členové školské rady se podrobně seznámili se změnami ve školním řádu ZŠ ave školním
řádu MŠ.

Změny ve školním ÍáduZŠ pÍeváŽně vyplynuly ze zkušeností z období distanční vyuky.
Hlavní změnou je povinnost ŽákŮmit při online výuce zapnutou kameru.

Ve školním řádu MŠ byla doplněna povinná přítomnost dětí v MŠ do 8.00 hod.

Pro: 3 Proti: 0 ZdrŽe| se hlasování: 0

SkolsktÍ rada scltvaluje školní řddy ZS a MS Sloup.

ó/ Rozpočet školy

Školska rada projednala rozpočet školy a nemá k němu připomínek.

7) Koncepční záměry rozvoje školy

Koncepce rozvoje školy je vytvořena na období I.9.2019 -3I.8.2022. Velkou část
koncepčních záměrů se daří naplňovat díky projektům IROP a podpoře zÍizovate|e
(rekonstrukce učebny IT' učebny přírodopisu a chemie, terénní úpravy před hlavním
vchodem do budow. wtvoření 5. oddělení šk. družinv....)

8/ Různé

Pronájem tělocvičny - upřednostněni budou zájemci ze Sloupu, nahlásí na sekretariát
rezervaci do l0. 9.2021, poté si mohou tenníny rezewovat ostatní zájemci.

Jednání bylo ukončeno v 16:15 hodin.

Zapsa|a:Mgr. Eva Turčanová, předsedkrně škol,k é rady Y*)

ověři|: Vladimír Čípet<. člen školské rady w=--, \ í


